
  

 

V době rozbíhajícího se nového roku 2015 Vám chceme připomenout loňský turnaj 

a informovat Vás o plánovaném jubilejním 25. ročníku.  

 

Dobrušský pohár ve futsalu napsal o víkendu 19. a 20. července již svůj čtyřiadvacátý 

díl. Pořadatelé z klubu FC Santus Dobruška přivítali v areálu Městského stadionu Václava 

Šperla v Dobrušce, šedesát mužských a deset ženských týmů.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Foto: Vítězové DoPo 2014 – Flamengo Hradec Králové. 

 Z vítězství v turnaji, který se konal pod záštitou FAČR a Komise futsalu, se radovali 

hráči královéhradeckého Flamenga, kteří ve finále až v prodloužení porazili domácí tým 

Atletiko Chuligán Dobruška (3:2). V utkání o 3. místo AC Gamaspol Jeseník porazil FC Relax 

Prostějov 2:1.  

 Hráči z Jeseníku bronzem navázali na triumf svých kolegyň. Hráčky AC Gamaspol 

Jeseník totiž v sobotním finále zdolaly TJ Olympii Bruntál 1:0. Již podruhé se tým z Bruntálu 



  

probojoval až do finále, ale opět nezvládl poslední krok – hráčky ale slíbily, že příští rok už se 

to podaří, tak se těšte! Bronzový pohár převzaly hráčky Slovanu Pardubice po výhře nad FK 

Agria Choceň.  

 
Foto: Vítězky ženského turnaje DoPo 2014 - AC Gamaspol Jeseník 
 

Turnajové střípky: 
Trio nejlepších kanonýrů mužského a ženského turnaje nejenže hrálo za tým AC Gamaspol Jeseník, 

ale ještě bylo příbuzensky spřízněno. Autor 13 branek Patrik Plhák je bratrem Dominiky Plhákové a 

zároveň přítel Lucie Vavračové, které se podělily o ceny nejlepších střelkyň  ženského turnaje (obě 5 

branek).  

Bronzový tým AC Gamaspol Jeseník potvrdil, že patří k nejlepším účastníkům DoPo, když třikrát 

zvítězil, dvakrát byl druhý a letos si na konto připsal podruhé třetí místo.  

Rekordní výhru letošního ročníku zaznamenal právě AC 

Gamaspol Jeseník, když v základní skupině porazil FC 

Whiteriders Kolín B   15:0! 

Čtvrtfinálový zápas Komáři Filipov – FC Relax Prostějov 

rozhodovala až 13. série penaltového rozstřelu poté, co 

zápas skončil v normální hrací době 0:0.  

 



  

Známé tváře nechyběly. I letos se v Dobrušce představila celá řada kvalitních hráčů z vyšších 

fotbalových i futsalových soutěží. Například dres dobrušského Atletika Chuligán oblékl Lukáš Killar, 

bývalý prvoligový hráč Liberce a Kladna.  

Po šestileté odmlce se ve finále opět objevil tým z Dobrušky. Atletiko Chuligán však na vítěznou trofej 

nedosáhlo, když po dramatickém boji prohrálo v prodloužení. Posledním „domácím“ vítězem je tak 

tým Ivánek & Company, který vyhrál v roce 2008.  

Tropické počasí kladlo značné nároky jak na hráče, tak na pořadatele. Nealko nápoje a pivo šly 

doslova na dračku. Jen pro zajímavost: vypilo se 31 padesátilitrových sudů dobrušského piva 

Rampušák a 28 sudů limonády. Hitem jídelníčku byl gyros, jen během soboty se ho snědlo 78 

kilogramů.  

Nové logo Dobrušského poháru bylo poprvé použito v předpohárové propagaci a následně i v době 

turnaje. Bylo také vyšito na nová pořadatelská červená trika, která budou sloužit všem pořadatelům 

v dalších letech. Za zmínku také stojí zakoupení nového stanu,který by mněl pomoci hlavně v případě 

nepříznivého počasí.  

 

Tento stan byl pořízen za pomoci  MAS POHODA venkova , naším klubem FC Santus Dobruška.  

  

 

Veškeré další informace (výsledky, fotografie, atd.) o minulém ročníku naleznete na našem webu: 

www.dobrusskypohar.cz 

 



  

 

 

 Rok 2015 bude z pohledu našeho klubu FC Santus velmi specifický. Je to přesně 35 let od 

založení našeho futsalového klubu a jubilejní bude také Dobrušský pohár, který zapíše do 

historické tabulky vítězů již 25. vítěze. Kdo to bude? Na to si ještě více jak 6 měsíců musíme počkat, 

ale naše práce na tomto ročníku začíná právě teď.  

 Tímto Vás zveme na jubilejní 25. ročník. El. přihláška byla spuštěna již 

na Vánoce a už se pomalu začala naplňovat přihlašovací listina.   

 Není to ale jen spuštění el. přihlášky, ale již v hlavním organizačním týmu začínáme řešit 

nová vylepšení a úpravy v našem turnaji. Například jsme již zažádali o dotaci na turnaj 

Královéhradecký kraj, a také uvažujeme o tom, že by se náš turnaj stal více ekologickým. Tzn., že se 

pokusíme domluvit mobilní stojany pro odpad vyprodukovaný na turnaji. Hlavní potřebou podle 

nás je vytřídit plast, kterého je v době turnaje opravdu dost.  

 Foto: Areál DoPo 2014. 

 

 



  

 V rámci jubilejního ročníku, se Vám budeme snažit přichystat výstavu, kde bude shrnuta 

historie našeho turnaje. V úvahu také přichází sehrání nějakého exhibičního zápas v sobotní 

podvečer. Již ale tradiční systém turnaje bude nezměněn. Kapacita tedy zůstává, 60 týmů mužů a 

10 týmů dámských.  

 Hlavní novinkou pro rok 2015 je bezesporu nový umělý povrch, kde jsou mimo jiné 

nalajnována čtyři futsalová hřiště!!!. Nové hřiště bylo postaveno z iniciativy TJ Dobruška, a za 

spolufinancování MŠMT ČR a Města Dobrušky – právě nyní probíhají dokončovací práce.  

 Umělý povrch byl ale postaven na místě hlinitopísčitého hřiště, které jsme využívali v době 

turnaje jako parkoviště. Tímto jsme nuceni přesunout hlavní parkovací plochu k místnímu podniku 

KBA Grafitec, který sídlí za obchvatem. Parkovací místa budou také před firmami ČSAD a SUS, tak 

jako vždy v předchozích letech. Podrobné informace o parkování vám zašleme s rozlosováním. 

 S umělým povrchem nám vznikly hned čtyři futsalové plochy navíc. Turnaj ale ani přesto 

nebudeme rozšiřovat, a tyto čtyři povrchy budeme mít v záloze pro případ špatného počasí. Při 

dešti, nebo při podmáčených travnatých plochách budeme přesouvat některé zápasy na tento 

umělý povrch. 

 

                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto: Nový umělý povrch ve výstavbě  

 

 



  

 Děkujeme i všem sponzorům a mecenášům DoPo 2014! Bez nich by nebyl turnaj takový, 

jaký je, a proto všem patří obrovské DÍKY! Především Městu Dobruška, firmám: Servisbal obaly, 

Jako, Božkov, Poháry Bauer, Pekařství Klobás a časopisu Pro Football. Dále pak děkujeme za 

podporu při organizaci turnaj žen, především Luboši Řehákovi, dlouholetému členovi FC Santus 

Dobruška, zakladateli a stávajícímu předsedovi MAS POHODA venkova.  

 Děkujeme i Fotbalové asociaci České republiky a Komisi futsalu za udělení záštity 

Dobrušskému poháru!   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Město 

Dobruška 



  

 

To je asi vše, co jsme Vám chtěli říci a prozradit. Děkujeme 

ještě jednou, že už tolik let je nám většina z Vás věrná, a že 

vždy najdete tu cestičku k nám do Dobrušky na Dobrušský 

pohár ve futsalu – jsme moc rádi. Připravit takový turnaj 

zabere celkem dost času, ale v době turnaje vždy zjistíme, že 

to nebyl promarněný čas a snad to můžete říci i vy. Můžeme 

Vám slíbit, že i DoPo 2015 bude zase v něčem drobném 

výjimečný.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto: Ano, to jsme my, díky nimž je turnaj takový, jaký je! A to nejsme ještě všichni…   

 

 

Eimann Martin – zástupce ředitele turnaje 


